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نكته بازی

بی سروصدا رفت؟
فصل برای استقلال با برتری دشوار مقابل شمس آذر شروع شد. از 2 
اثرگذاری کلیدی VAR تا برخورد عجیب جواد نکونام با یک هوادار 
در پایان مسابقه، این بازی خودش آنقدر داستان داشت که دیگر نوبت 
به مسائل فرعی نرســید. با این حال به نظر می رسد داستان حضور 
مهدی هاشمی نسب در استقلال، بی سروصدا به آخر رسیده است. بعد 
از پایان مسابقات لیگ بیست وسوم، این شایعه مطرح شد که به دلایل 
مختلف احتمال عدم همکاری هاشمی نسب با استقلال وجود دارد. 
در همین راستا هر چه به پایان فصل نقل وانتقالات نزدیک تر شدیم، 
خبری از مذاکره با هاشمی نسب نشد تا شایعه موردنظر تقویت شود. 
در این مدت فقط یک مصاحبه از خود این مربی منتشر شده با این 
مضمون که: »مسئله من مالی نیست. از نکونام سؤال کنید.« حالا هم 

ظاهرا پرونده در سکوت کامل بسته شده است.

حالا چرا عصبانی می شوی؟
در یک سال گذشــته هر وقت تلویزیون را روشن کردیم، الهلال 
و النصر داشــتند با هم بازی می کردند! این بار هــم نبرد آنها در 
چارچوب ســوپرکاپ عربستان برگزار شــد و نتیجه عجیبی هم 
داشت؛ برتری 4 بر یک الهلال. جالب تر اینکه الهلال همه گل هایش 
را از دقیقه55به بعد زد. النصر بازی را در نیمه اول با تنها گل دقایق 
پایانی کریس رونالدو برد اما به نظر می رســد این موضوع حسابی 
باعث عصبانیت شاگردان ژرژ ژسوس شد و آنها در وقت دوم خون به 
پا کردند! قرار نیست کسی را بترسانیم اما کیفیت الهلال با حضور 
ستارگانی همچون مالکوم، ســاویچ و میتروویچ بر همگان روشن 
است و مخصوصا وقتی بازی آنها می گیرد، ممکن است هر بلایی 
سر رقیب بیاورند. هر 2تیم پرسپولیس و استقلال در لیگ نخبگان 

آسیا مهمان همین الهلال هستند!

الان کمی دیر نیست؟
در شرایطی که باشــگاه ها همه خریدهایشــان را کرده اند و حتی 
مسابقات لیگ هم شروع شده، تازه فدراسیون دنبال این داستان است 
که پیشنهاد برخی از آنها را برای افزایش سقف بودجه بپذیرد یا نه! 
تازه ترین خبر این است که بار دیگر تقاضای باشگاه ها در این مورد رد 
شده. پرسش مهم اما این است که خب تا الان داشتید براساس کدام 
قانون خرید می کردید؟ به عبارت بهتر، چطوری خرید کردید که امروز 
دنبال افزایش سقف هستید؟ سؤال دیگر اینکه وقتی امروز با بالا رفتن 
سقف مخالفت شده، یعنی طبیعتا تعدادی از بازیکنان شما غیرمجاز 
خواهند بود دیگر؛ غیراز این است؟ الان تنبیه این باشگاه ها چیست؟ 
واقعا قرار است شاهد محرومیت بازیکنان مازاد باشیم یا مثل پارسال 
همه  چیز ماستمالی می شود؟ حتی با چشم غیرمسلح هم معلوم است 

بعضی باشگاه ها 4طبقه هم بالای سقف ساخته اند!

مرهم سرخمرهم سرخ؟؟
جذب قلی زاه برای پرسپولیس آسان نیست  اما اگر اتفاق بیفتد به این تیم کمک خواهد کرد

بهروز رسایلی|  در طــول پنجره تابستانی، یکی 
از پرتکرارترین اسم ها حوالی اردوگاه پرسپولیس، 
علی قلــی زاده بوده اســت. بارها خبــر مذاکره 
سرخپوشان با این بازیکن و باشگاه لهستانی اش 
یعنی لخ پوزنان به انتشار رسید و حتی خود رضا 
درویش، مدیرعامل پرســپولیس هم اعلام کرد 
از طــرف هیأت مدیره مأمور شــده این بازیکن 
ملی پوش را جذب کند. شایعه حضور علی قلی 
در پرسپولیس مدام دچار شدت و ضعف شده و 
گاهی حتی اینطور به نظر می رسید که موضوع 
کاملا منتفی است. با این حال به تازگی بحث 

حضور او جدی تر از قبل دنبال می شود.

   چرا سخت است؟
طبیعتا جــذب ســتاره ای که با برچســب 
»گران تریــن بازیکن لیگ لهســتان« به این 
کشــور کوچ کــرده نباید هم راحت باشــد. 
البته قلی زاده در این مــدت کمتر از انتظارات 
ظاهر شــده و به دلایلی ازجمله مصدومیت و 
ناآمادگی، عمدتا نیمکت نشین بوده است. اصلا 
به همین دلیل هم فایل فروش او باز گذاشــته 
شــده. با این حال طبیعتا مدیــران لخ پوزنان 
تمایل ندارند در مورد ایــن بازیکن ایرانی ضرر 
کنند، بنابراین شــنیده ها حاکی از آن است که 
رقم قابل توجهی را بابت صدور رضایتنامه قلی زاده 
طلب کرده اند و عمده مشکلات هم در مسیر این 
انتقال، از همین ماجرا آب می خورد. عجیب اینکه 
همزمان با اوج گیری شــایعه حضــور قلی زاده 
در پرســپولیس، طلســم فیکس نشدن این 
بازیکن هم شکســت و او در هفته 

پنجم فصل جدید لیگ لهستان، سرانجام 
به عنوان یکــی از 11بازیکن اصلی به 
میدان رفت. قلی زاده 64دقیقه بازی 
کرد و پاس تنها گل مسابقه را هم داد 
تا نقش مهمی در پیروزی لخ پوزنان 
داشته باشد و به همان اندازه کار 
پرسپولیســی ها را بــرای جذب 

خودش دشوارتر کند.

   چرا سودمند است؟
در هر شرایطی افزوده شدن یک بازیکن 

تکنیکی مثل علی قلی زاده به تیم، می تواند 
جذاب به نظر برسد. او اگر سالم و سرپا باشد، 

کیفیت خوبی دارد. با این حال شــاید جذب این 
بازیکن در وضع فعلی برای پرسپولیس حیاتی تر هم 
باشد، چراکه مهدی ترابی، وینگری با خصوصیات 
مشابه قلی زاده در ابتدای فصل جدا شد و به تراکتور 
پیوســت. به این ترتیب قلی زاده قادر خواهد بود 
جای خالی این بازیکن را پر کند. برای مقایسه، مثلا 
کافی است به یاد بیاورید همین دراگان اسکوچیچ، 
ســرمربی فعلی تراکتور در زمان حضورش روی 
نیمکت تیم ملــی، قلی زاده را بــه ترابی ترجیح 
می داد. پرســپولیس فعلا در پست وینگر راست 
فرشــاد احمدزاده را در اختیار دارد که نخستین 
نمایش او مقابل ذوب آهــن چندان چنگی به دل 
نزد. البته امید عالیشاه هم هست که جلوی زمین در 
پست های مختلف می تواند بازی کند. از همه اینها 
که بگذریم، اغلب اهالــی فوتبال می دانند قلی زاده 
اصالتا پرسپولیسی است و همین فاکتور هم می تواند 

اثربخشی او در جمع سرخپوشان را افزایش بدهد.

فرار 
مدیریت از بحران؟

آخرین سود جذب احتمالی قلی زاده هم 

می تواند فرار مدیران پرسپولیس از فشار روزافزون 

انتقادات باشد. به هر حال استقلال، سپاهان و تراکتور 

در این پنجــره برخی نام های بــزرگ را جذب کردند و 

مدیران پرسپولیس چندان توفیقی در این زمینه نداشتند. 

به همین دلیل هم ایــن روزها فشــار روی رضا درویش 

و همکارانش زیاد اســت. گرفتن قلی زاده شاید موقتا 

شــرایط را بهتر کند، هرچند این انتقــال باید با 

ضوابط منطقی صورت بگیرد تا بعدا خودش 

به یک بحران دیگر تبدیل نشود.
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